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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll fört vid 
sammanträde 2021-12-14, § 3 

  
  

   

 

 Tid Tisdagen den 14 december kl. 17:30 – 17:52 

 Plats Hantverkargatan 3, Kristallen 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 20 december 2021 av §§ 1-3, 5-12 

Omedelbar justering av § 4 tisdagen den 14 

december 2021 

 

 

 Karin Ernlund                                                             Hassan Jama 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande           

Bo Sundin (M) (Skype) §§1-6, 8-12 

Mikael Sundin (M)  

Hanna Wistrand (L)  

Minna Thullberg (MP)  

Destiny Zandi Näslund (KD)  

Alexander Ojanne (S)  

Ulla Sjöbergh (S)  

Tobias Johansson (V)  

 

Beslutande ersättare: 

Billy Östh (M) för Bo Sundin (M) § 7 

Nahman Hanna (S) (Skype) för Suhur Salahyusuf (S) §§ 3-6, 8-12 

Lisa Söderblom Arce (V) för Suhur Salahyusuf (S) § 7 

Moissis Nikolaidis (S) (Skype) för Suhur Salahyusuf (S) §§ 1, 2 

 

Ersättare:  

Karin Franck (M) (Skype) §§ 1-6, 8-12 

Billy Östh (M) 

Camilla Hane (M)  

Camilla Bergman (L) 

Hamid Ershad Sarabi (C)  

Moissis Nikolaidis (S) (Skype) §§ 3-6, 8-12 

Lisa Söderblom Arce (V) §§ 1-6, 8-12 

Lina Lindfors (V) (Skype) §§ 1-6, 8-12 

 

 
Tjänstemän: 

 

 

Borgarrådssekreterare Alice Vestlin (C), förvaltningschef Marina 

Högland, Peter Ahlström, Sophie Dahlberg (Skype) §§ 1-6, 8-12, 

Susanne Olsson (Skype) §§ 1-6, 8-12, personalföreträdare Linda 

Runcrantz, nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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§ 3 
Verksamhetsplan 2022 för idrottsnämnden 
Dnr 1.2.1/2021/2598 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag som 
stöds av ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Hanna Wistrand (L), Minna Thullberg (MP) och Destiny Zandi 
Näslund (KD): 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förslag till verksamhetsplan 
för 2022 inklusive bilagor och överlämnar den till 
kommunstyrelsen. 
 

2. Nämnden begär budgetjustering för minskade 
hyreskostnader till fastighetsnämnden med 2,2 mnkr. 

 
3. Nämnden begär omslutningsförändring för ökade intäkter 

och kostnader om 21,9 mnkr. 
 

4. Nämnden godkänner beskrivet extra föreningsstöd och 
ger förvaltningen i uppdrag att ta fram villkor och betala 
ut stödet.   

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 7 december 2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Hanna Wistrand (L), Minna Thullberg (MP) och Destiny 
Zandi Näslund (KD): föreslår (se beslutet). 
 

2) Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Alexander 
Ojanne m.fl. (S) föreslår: 
 

1. Att i huvudsak godkänna förslag till verksamhetsplan för 
2022 inklusive bilagor och överlämna den till 
kommunstyrelsen 
 

2. Därutöver anföra följande: 
 
Våra motionsvanor och vår hälsa är en klassfråga. Ju sämre 
ekonomiska förutsättningar man har desto mindre deltar man i 
organiserad idrott. Flickorna från familjer med små resurser är 
de som idrottar allra minst.  
Barn till ensamstående föräldrar är överrepresenterade i 
drunkningsstatistiken Simkunnigheten är och förblir ett problem 
där denna livsviktiga kunskap skiljer sig åt kraftigt beroende på 
var i staden man bor. Andelen barn som lär sig att simma 
befinner sig i en oroväckande trend och pandemin kommer med 
stor sannolikhet leda till att fler barn och unga inte lär sig att 
simma. 
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Fysisk aktivitet motverkar hjärt- och kärlsjukdomar, diabetes, 
fetma, depression och cancer. Människor som motionerar lever 
flera år längre. Vi vill vi öka satsningen på motionsspår och 
utegym som är gratis för alla. Genom att vissa kvällar bemanna 
motionsspår kan fler känna sig trygga att springa även mörka 
kvällar och genom att bygga lekplatser vid utegym eller utegym 
vid lekplatser eller kan fler föräldrar träna med sina barn. 
Redan innan pandemin har staden haft stora utmaningar 
gällande nybyggnationer av idrotts- och fritidsytor i form av 
idrottsanläggningar, utomhusgym, motionsspår, badplatser och 
skidspår. Den grönblå majoriteten har sänkt ambitionsnivån rejält 
och vi ser hur projekt efter projekt skjuts upp, ställs in eller 
tvingas in i en dyr OPS-lösning. Bollplaner byggs bort utan att en 
ersättningsyta presenteras. Om den här utvecklingen tillåts att 
fortsätta kommer förutsättningar för idrottande i staden att 
försämras ytterligare. 
 
Våra förslag till budget för år 2022 hade gett idrottsnämnden en 
starkare finansiering och en bättre chans till återstart för idrotten 
efter pandemin. Budgetförslaget skulle medfört betydande 
satsningar på fler simskolan och strandbad och att befintliga 
sådana ska rustas upp samt att fler barn och unga ska få 
möjligheten att låna sportutrustningen. 
I en stad som växer ökar bristen på idrottsanläggningar. Bara för 
att för samma tillgång till idrottsanläggningar som Göteborg 
skulle vi behöva bygga 24 fotbollsplaner, 45 stora idrottshallar, 
10 ishallar och 3 simhallar. Den blågröna majoriteten lägger alla 
ägg i samma korg och hävdar därför att marknaden ska byggs 
och drifta idrottsanläggningar. 
Istället för att ha ett kontinuerligt underhållsarbete och i god tid 
planera in idrotten i nya stadsplaneringsområden är dyra OPS-
lösningar den enda lösning på plan och hallbristen.  
En rapport från Kommuninvest visade nyligen att om man ställer 
äga- och hyra-alternativen mot varandra så finns det tydliga 
ekonomiska motiv att välja äga-alternativet. Detta är i de allra 
flesta scenarier billigare än att hyra från en privat aktör. 
 
Vi vill också att staden slår vakt om den idrottsmark som finns 
idag en översyn av gällande rutiner för ersättningsinvesteringar 
vid ianspråktagande av idrottsmark bör göras. Både behoven av 
nya anläggningar och underhåll är mycket stora. Det är mycket 
viktigt att det finns en process och rutiner som säkerställer att 
kostnaden för ersättningsinvesteringar inte delvis behöver 
inrymmas inom den långsiktiga investeringsplanen för 
idrottsinvesteringar. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag som 
stöds av ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Hanna Wistrand (L), Minna Thullberg (MP) och Destiny Zandi 
Näslund (KD). 
 
Reservation 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Alexander Ojanne 
m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 
förslag. 
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Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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